
KUHMON MÖKKILÄISTOIMIKUNNAN KOKOUS / IDEOINTIPALAVERI 
 
paikka: HyvinvointiSampo 
aika: pe 22.8.2019 kello 10:00 – 12:31 
 
Juhana Juntunen, Martti Rönkko, Aimo Tervamäki, Aila Määttä, Anja Väisänen, Jorma Forsberg, 
Seija Ruoholahti, Mauno Määttä ja Matti Sirkka 
 
Vieraat: Kehitysjohtaja Soile Holopainen 
 
Käsitellyt asiat: 
 

1. Kokouksen avaus. 

- puheenjohtaja avasi kokouksen 

 

2. Kokouksen järjestäytyminen 

- kokouksen sihteeriksi valittiin Juhana Juntunen 

 

3. Uuden kehitysjohtajan esittäytyminen 

 

Soile Holopainen esitteli itsenä ja taustansa mökkiläistoimikunnalle.  

 

4. Tulevan toiminnan ideointia 

 

Todettiin, että suunniteltuihin tilaisuuksiin ovat kaikki tervetulleita. 

 

• Jorma Forsberg: Tutustuminen Ylä-vieksin kylätaloon ja kylän toimintaan (Jorma ollut 

yhteydessä Eeva Kyllöseen) sekä Juurikan jahti ry:n toimintaan. 

• Aimo Tervamäki: Retki ensi vuonna petojenkatselukojulle, jossa voi olla kalastusta mukana 

sekä luontoon tutustuminen. Keskusteltiin kahdesta suurimmasta. Seija Ruoholahti esitti, 

että paikallislehti kuhmolaiseen olisi hyvä saada juttu ja listaus tulevista tapahtumista ja 

tilaisuuksista.  

• Keskusteltiin mahdollisuudesta saada mökkiläisten ilmoitustaulu K-supermarkettiin. 

• Keskusteltiin informaation jakamisesta eri kanavia pitkin. 

• Keskusteltiin pienten onnettomuuksien ja yllättävien sairauksien hoitomahdollisuudesta 

iltaisin ja viikonloppuisin 

• Kainuun SOTE voisi hoitaa myös ei-kiireellisiä tapauksia ulkopaikkakuntalaisille mökkiläisille 

ja laskuttaisi mökkiläisen kotikuntaa. (Tarkistetaan, onko käytäntö olemassa esim. Liperissä 

tai Utajärvellä). Ensi kesän yleiskokoukseen voitaisiin pyytää terveydenhuollon edustaja 

Kainuun SOTE:sta.  Juhana Juntunen tekee asiasta tiedustelun Kainuun SOTE:lle.  

• Kesän 2020 yrittäjien Kesäriehan toteutuksesta ei ole vielä varmuutta 

• Palveluhakemisto mökkiläisille. Keskusteltiin hakemistosta, mm. vieraspaikkakuntalaiset 

mökkiläiset kyselevät tietoja palvelujen tuottajista toisilta mökkiläisiltä 

• Kotiseutuhistoriaan tutustuminen 

• Vapaa-ajan asunnon muuttaminen varsinaiseksi asunnoksi ja markkinointi siitä.  

• Aila Määttä: Kohtuuhintaisia ja –kuntoisia kerrostaloasuntoja kysytään. Miten saadaan 

asuntoja markkinoitua mökkiläisille? Soile Holopainen kertoi, että kaupungilla kehitetään 

tulomuuttopalveluita. 

• Kädentaitojen näyttely niille, joilla ei ole muuta kanavaa. 

 



5. Kalevalan kuntoutuskotisäätiön esittely 

 

Jussi Komulainen esitteli säätiön toimintaa. Keskusteltiin toiminnasta. 

 

6. Seuraava toimikunnan kokous  

 

Pidetään 10.10.2019 klo 11-13 

 

7. Kokouksen päättäminen 

 

Päättyi klo 12:31 

 

 

 
 

Martti Rönkkö  Juhana Juntunen 
puheenjohtaja  sihteeri 

 

 


